

HSBC Bank Egypt S.A.E

Talabat app offer Terms & Conditions

- ▶ Get 20% off on food and grocery delivery orders, twice per month when placing the order on the Talabat app and paying with your HSBC Premier or Advance Mastercard Credit Card using the promo code **[MASTERCARD]**.
- ▶ Offer is only available for groceries and food orders from Talabat app.
- ▶ Maximum discount amount per user (cap per order) is EGP40.
- ▶ The 20% discount can be utilized in conjunction with any other running offers on Talabat app (similar but not limited to restaurant or vendor offers).
- ▶ The offer is valid until 31 December 2024
- ▶ Standard Talabat terms and conditions apply.
- ▶ **How to redeem:**
 1. Download or open the Talabat app
 2. Save your Premier or Advance Mastercard Credit Card details for payment
 3. Select groceries or food order
 4. Use the promo MASTERCARD code at checkout
 5. Please note that any excess payments will not be off-set against unbilled future instalments.
- ▶ HSBC Bank Egypt has no responsibility towards any default or delay towards this offer
- ▶ Offer duration can be amended at anytime

بنك إتش إس بي سي مصر ش.م.م.

عرض تطبيق طلبات شروط وأحكام

- ▶ أحصل على خصم ٢٠% على طلبات البقالة أو الطعام مرتين شهريًا عند الطلب على تطبيق طلبات والدفع باستخدام بطاقات إتش إس بي سي Premier Mastercard أو Advance Mastercard الائتمانية الخاصة بك واستخدام كود الخصم **[MASTERCARD]**.
- ▶ العرض متاح فقط لطلبات البقالة والطعام من تطبيق طلبات.
- ▶ الحد الأقصى لمبالغ الخصم لكل مستخدم (الحد الأقصى للخصم لكل طلب): ٤٠ جنيه مصري.
- ▶ يمكن الاستفادة من خصم ٢٠% بالتزامن مع أي عروض أخرى جارية على منصة طلبات (مثل عروض المطاعم أو البائعين).
- ▶ العرض ساري حتى ٣١ ديسمبر ٢٠٢٤.
- ▶ تطبيق الشروط والأحكام الخاصة بطلبات.
- ▶ كيفية الإسترداد:
 ١. قم بتنزيل تطبيق طلبات
 ٢. سجل تفاصيل بطاقة إتش إس بي سي Premier Mastercard أو Advance Mastercard الائتمانية الخاصة بك
 ٣. قم باختيار طلبات البقالة أو الطعام
 ٤. أدخل كود الخصم MASTERCARD
 ٥. أحصل على خصم ٢٠% مرتين في الشهر على طلبات الطعام و البقالة
- ▶ بنك إتش إس بي سي مصر لا يتحمل أي مسؤولية في حالة حدوث أي أخطاء أو تأخير تجاه هذا العرض.
- ▶ يمكن تعديل مدة العرض في أي وقت.

Issued by HSBC Bank Egypt S.A.E, 306 Corniche El Nil, Maadi, Cairo Egypt - PO Box 124, Maadi. CRN: WPB24031.

© HSBC Bank Egypt S.A.E. (2024) ALL RIGHTS RESERVED. No part of this publication may be reproduced, stored in a retrieval system, or transmitted, on any form or by any means, electronic, mechanical, photocopying, recording, or otherwise, without the prior written permission of HSBC Bank Egypt S.A.E.

صدر عن بنك إتش إس بي سي مصر ش.م.م.، ٣٠٦ كورنيش النيل، المعادي، القاهرة، مصر - ص.ب. ١٢٤، المعادي. CRN: WPB24031.
© حقوق الطبع والنشر محفوظة لبنك إتش إس بي سي مصر ش.م.م. (٢٠٢٤) جميع الحقوق محفوظة. لا يجوز استنساخ أي جزء من هذا المنشور أو تخزينه في أي أجهزة أو نظم لخرن المعلومات أو نقله بأي شكل أو وسيلة كانت، سواءً إلكترونيًا، ميكانيكيًا، فوتوغرافيًا أو تسجيليًا أو خلاف ذلك، دون الحصول على إذن خطي مسبق من بنك إتش إس بي سي مصر ش.م.م.